
OTVORENO PISMO GRADONAEELNIKU GRADA KNINA

Povodom Vasih zbunjujuiih odgovora na novinarska pitanja o tome tko 6e nastupati na

koncertu u Kninu 5. kolovoza 2o:-lg. godine osjedam se pozvanom ovako javno postaviti Vam

jo! neka pitanja u svezi organizacije koncerta za proslavu obljetnica ,, Oluje,,'

izjavili ste kako je koncert Marka Perkoviia Thompsona preskup za Grad Knin jer Thompson

navodno traii 600.000 kuna za svoj nastup, a Grad Knin u svom proradunu ima osigurano

samo 600.000 kuna za sve dogadaje oko proslave ovogodi5nje obljetnice ,, Oluje,,'

Sam Marko perkovif Thompson javno Vas je demantirao da traii 600.000 kuna za svoj

nastup, a i sami ste rekli kako je 20L5. godine kada je u Kninu bilo najviSe posjetitelja koncert

Marka perkoviia Thompsona Grad Knin koStao 3OO.O00 kuna, a ve6 2015. godine da je Grad

Knin za Thompsonov koncert platio 600.000 kuna. Nije mijasno kako Vam odmah po

preuzimanju funkcije gradonadelnika nije bio sumnjiv takav nesrazmjer izmedu troikova

nastupa Thompsona 2015. i 2016. godine. Pogotovo jer ste koristili svaku priliku da javno

prozovete svog prethodnika Nikolu Blaieviia zbog nepotrebnih troskova. Pogotovo mi nije

jasno a i gradanima Knina kako Vam nije bio sumnjiv cjelokupni troSak Grada za obiljeiavanje

, Oluje ,, Z11;.godine koji je iznosio po Va5im rijedima ( na drugom internetskom portalu )

dak 1,6 milijuna kuna, da bi isti troSak za obiljeiavanje ,, oluje ,, 201'6. godine iznosio samo

g43.000 kuna, dok ie ove 2019. godine troiak Grada za cjelokupan program oko Oluje biti

oko 583.000 kuna !

Zanima me kao i gradane Knina zaSto je takav nesrazmjer ispla6enog novca za koncert Marka

perkovi6a Thompsona 2015. i 2016. godine, pogotovo Sto sam Marko Perkovid javno kaie

,, podle su laii da sam za Oluju u Kninu traZio 600.000 kuna ,,. Ako ti novci nisu isplaieni

Thompsonu za nastup, kome su onda isplaieni.

Zanima me je li 5to o tome pokazala VaSa forenzidka revizija poslovanja Grada Knina i

njegovih ustanova o kojoj ste stalno govorili kako ie pokazati pravo stanje financijskog

poslovanja Va5ih prethodnika u fotelji gradonadelnika Grada Knina. O rezultatima te famozne

forenzidke revizije do danas ni5ta nismo duli iako ste u par navrata javno izjavili da se provodi

i da 6ete rezultate objaviti po njenom zavrSetku. Vjerojatno je forenzidka revizija Grad Knin

koitala mnogo novca poreznih obveznika, pa smatram da porezni obveznici imaju pravo

znati rezultate forenzidke revizije. Evo sad Vam je prava prilika da javno iznesete rezultate

forenzidke revizije, a posebno dio oko koncerata Marka Perkovida Thompsona 2015. i 2016.

godine. A 5to se tide cijene koitanja koncerta Marka Perkovida Thompsona moiete se

obratiti gradonadelnicima Slunja i Gline te ie Vas oni poduditi kako je moguie Thompsonov

koncert za Oluju organizirati sa samo 230.000 kuna iz gradskog proraduna.

Ne znam otkud Vam podaci za Va5u izjavu ,, naSi kninski poduzetnici isto zaraduju i kad je

Skoro i kad je Thompson ,,. I malo dijete zna da nije tako, da se ne moie jednako zaradivati

kad je u gradu par tisuia ljudi i kad je u gradu 10O.OO0 ljudi. Pogotovo po ljetnom danu i

temperaturama od 40 stupnjeva. lzjava Vam je disto politikanstvo koje navodi vodu na svoj

mlin, dok u isto vrijeme za politikanstvo optuZujete svoje politidke protivnike.

Jeste li pitali poduzetnike grada Knina za njihovo mi5ljenje o izvodadu za Oluju ? Na koji nadin

ste saznali mi5ljenje kninskih poduzetnika ?

tzjavili ste kako su gradani Knina zadovoljni koncertima za Oluju 2017. i2018. godine ikako

ste iVi osobno zadovoljni. Za Vaie mi5ljenje ne sumnjam , ali me zanima kako ste i na koji

nadin saznali Sto o tome misle gradani Knina ? Nisam 6ula da ste uporabili aplikaciju e-

referenduma za koju je Grad Knin utroiio najmanje 160.000 kuna. Sada Vam je idealna

prilika da prvi put isprobate aplikaciju e-referenduma . E-referenduma koji ste najavljivalijo5



prije skoro dvije godine i obe6avali da 6e Grad Knin biti prvi grad u Hrvatskoj koji 6e uvesti

neposrednu demokraciju. Evo, sad je prilika za primjenu aplikacije e-referenduma na kojemu

ie se gradani Knina izjasniti kog izvodaia iele na koncertu za obiljeiavanje obljetnice oluje.

predlaiem da budemo prvi i po sniiavanju dobne granice za izlazak na referendum na 16

godina iivota tako da omogu6imo i mladim stanovnicima Knina demokratsko izja5njavanje i

tako ih uvodimo u buduia izjaSnjavanja i izbore.
primjena aplikacije e-referenduma za izjainjavanje gradana Knina o izvodadu na ovogodi5njoj

obljetnici Oluje prigoda je da isprobate besplatni internet koji ste uveli u gradu Kninu

zahvaljujuii vauderu od 15.000 eura koji ste dobili u prosincu 2018. godine od Europske

unije.
Kao 5to sam navela gospodine gradonadelnide od Vas u ime javnosti i gradana Knina traiim :

Objavite rezultate forenzidke revizije poslovanja Grada i njegovih ustanova, s

posebnim osvrtom o troienju proradunskog novca za obiljeiavanje obljetnica Oluje

2015. i 2016. godine

Organizirajte izjalnjavanje gradana Knina starijih od 16 godina primjenom aplikacije

e-referenduma s pitanjem koga iele za izvodada na koncertu 5. kolovoza2OT9-

godine.
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